
Γπαμματική Α’ Ταξηρ 

Κανόνερ για να μην κάνω λάθη 

1. Αν σε μια λέξη εννοείται μπποστά το και τελειώνει 

σε -ο, τότε γπάυεται με όμικπον . 

Π.χ κήι ,        άινγ ,        ζέιηλ  

                                                 

 

2. Αν σε μια λέξη εννοείται μπποστά το και τελειώνει 

σε -ω, τότε γπάυεται με ωμέγα . 

Π.χ.  δέλ ,     πίλ ,    μέξ  

                                        

 

Συκπιεξώλω ζωζηά ό,ηη ιείπεη: 



(  ) θαπέι_        (   )ιύλ_      (  )δώξ_ 

(   ) κηι_            (   ) αθνύ_   (   )παξάζυξ_ 

(   )έχ_               (   )λεξ_       (   )κωξ_    

(    )θάλ_            (    )κήι_      (    )ιέ_ 

3. Αν σε μια λέξη εννοείται μπποστά το και τελειώνει 

το σε -ι, τότε γπάυεται με γιώτα . 

Π. χ. ηόπ ,      πόδ ,     κάη

. 

                        

 

4. Αν σε μια λέξη εννοείται μπποστά το και 

τελειώνει 

 σε -ει, τότε γπάυεται με έψιλον γιώτα . 

  

Π.χ. ηξέχεη,  έχεη,    ιέεη: 



                       

 

Συκπιεξώλω ζωζηά ό,ηη ιείπεη: 

(        )χεξ_             (        )πηλ_            (        )πνηίδ_ 

(        )δελ_             (        )κνιύβ_       (        ) πά__ 

(        )θαιάζ_        (        )ξύδ_            (        )κυξίδ__ 

(        )δηαβάδ__     (        )ξάβ__          (        )ηαμ_ 

(         )χηόλ_          (        )ψήλ__          (        )ιεκόλ_ 

 


